
Groningen, 10 juni 2022,  
 

Betreft: vragen  ex. artikel 38 RvO Stadspartij 100% voor Groningen, VVD en CDA inzake 
‘Snackstraat Warenmarkt’. 
 
Geacht college, 
 
Afgelopen week ontvingen onze fractie diverse mails van ongeruste marktkooplieden. 
Deze ondernemers maken zich, niet voor het eerst, ongerust over hun toekomst en de 
ontwikkelingen over de warenmarkt. Ook geven zij aan zich onvoldoende betrokken en 
gehoord te voelen. Dit alles naar aanleiding van het opheffen van de warenmarkt op de 
Grote Markt en het samenvoegen op de Vismarkt en het inrichten van een nieuwe  
snackstraat. In de mails geven ze aan zich overvallen te voelen over het moment van 
invoering en zijn ontevreden over de manier waarop zij zijn geïnformeerd en dat er altijd 
onduidelijkheid is geweest over het moment van invoering. 
Onze fracties hebben daarom de volgende vragen aan het college. 
 

1. Kan het college aangeven op welke manier met de individuele ondernemers is 
gecommuniceerd over de opheffing? 

2. Kan het college aangeven of en waarom een aantal ondernemers niet individueel 
officieel door de gemeente op de hoogte zijn gesteld? 

3. Kan het college uitleggen waarom er voor is gekozen is om het collegebesluit op 
dinsdag 31 mei te nemen en de invoering op woensdag 1 juni in te laten gaan?  

4. Kan het college aangeven waarom er is gekozen voor placeren op basis van 
anciënniteit waardoor er voor een aantal ondernemers nu geen plek is aan de 
nieuwe ‘snackstraat’ ? 

5. Is het het college bekend dat een aantal ondernemers nog steeds wachten op 
antwoorden op eerder door hen gestelde vragen en zij daarom nog geen keus 
wilden/konden maken? 

6. Kan het college uitleggen waarom er voor gekozen is om een besluit te nemen over 
de verplaatsing van de marktkramen, alvorens er antwoord is gegeven op de voor de 
ondernemers belangrijke vragen? 

7. Klopt het dat (niet alle individuele) ondernemers niet officieel per brief door de 
gemeente op de hoogte zijn gesteld? Indien dit klopt, waarom is dit niet gebeurd?  

8. Klopt het dat de benodigde voorzieningen (zoals elektriciteit) niet op alle nieuwe 
standplaatsen beschikbaar zijn? 

9. Kan het college toelichten op welke wijze de projectgroep, die zich bezig houdt/heeft 
gehouden over de herinrichting van de warenmarkt tot stand is gekomen? 

10. Kan het college aangeven op welke manier de individuele ondernemers betrokken 
werden bij en op de hoogte zijn gehouden van bijeenkomsten en besluiten van de 
projectgroep? 
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